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Sneek, 20 december 2023

Onderwerp: Antwoord op uw brandbrief betreffende vluchtelingenopvang in het zoekgebied 
Harinxmaland

Geachte bezorgde bewoners van Sneek-noord,

Op 2 november heeft u de raadsleden een ‘brandbrief’ gestuurd. U geeft aan dat u met de brief 
de raadsleden wilt informeren over de negatieve aspecten van de plannen van het college voor 
het realiseren van een opvanglocatie voor vluchtelingen in Harinxmaland. U geeft ook aan dat u 
van mening bent dat het college de raad onvoldoende heeft geïnformeerd.

Tijdens de behandeling van het raadsvoorstel m.b.t. de keuze voor een locatie voor de opvang 
van vluchtelingen in de raad van 23 november 2023 heeft wethouder Rietman toegezegd dat het 
college de vragen, die u in de brief aan de raad stelt, zal beantwoorden. Op 23 november heeft 
u de brief tevens per mail naar het college doorgestuurd.

In deze brief geven we uitgebreid antwoorden op uw vragen. Na een eerste toelichting op de 
beweegredenen die we als college hebben om de opvang voor vluchtelingen te realiseren, gaan 
we in lijn met uw brief (per uw beschreven onderwerp) in op uw vragen. We hopen dat onze 
brief enige zorg en onduidelijkheid wegneemt en inzicht geeft in de keuzes die er zijn gemaakt.

Beweegredenen voor opvang

In uw brief geeft u aan dat u niet tegen de opvang van vluchtelingen bent. Dat is voor ons als 
college van B&W een belangrijk uitgangspunt. Wij zijn er een voorstander van om nieuwe 
inwoners van onze gemeente te verwelkomen en een fijne leefplek te bieden. Veruit de meeste 
vluchtelingen hebben huis en haard verlaten, hebben een zware reis doorgemaakt en 
ontvluchten een onhoudbare situatie in hun land van herkomst. Soms vlucht het hele gezin 
samen, soms maken mannen, vrouwen of kinderen de reis alleen en vragen zij Nederland om hier 
met hun gezin herenigd te kunnen worden.

In het azc vangt het COA deze mensen op, totdat een deel van de vluchtelingen een 
verblijfsvergunning ontvangt en inwoner wordt van Nederland.
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Taak van gemeenten en corporaties is om dan zo snel mogelijk een woning te vinden zodat er 
ruimte op het azc vrijkomt en de nieuwe inwoners hun leven in een nieuwe omgeving kunnen 
beginnen: hier kunnen wonen, werken, leren en integreren.

Niet alle asielzoekers hebben recht op een verblijfsvergunning. Vluchtelingen (mannen, vrouwen 
en kinderen) uit landen die wij als ‘veilig’ beschouwen, zullen Nederland moeten verlaten en 
zullen moeten terugreizen naar hun oude situatie. Het COA blijft deze mensen korte tijd 
opvangen in reguliere azc’s, maar al snel worden zij overgeplaatst naar specifieke locaties voor 
‘uitgeprocedeerde asielzoekers’.

Het azc in Sneek is een regulier azc, deze sluit in november 2026. De nieuwe opvanglocatie voor 
vluchtelingen die we beogen te ontwikkelen in Harinxmaland is ook bedoeld voor reguliere 
opvang, maar met nadruk op de opvang van kansrijke vluchtelingen die ‘gekoppeld’ zullen 
worden aan een gemeente in onze regio. Zo kunnen zij alvast hun sociale en werkende/lerende 
leven vormgeven en hoeven ze niet opnieuw te beginnen als ze een permanente woning 
betrekken.

Het is dus extra belangrijk dat deze nieuwe inwoners zich welkom voelen. Zij zijn gevlucht uit 
hun eigen land, waar velen van hen veel liever hadden willen blijven als het er veilig en leefbaar 
was. Na een strenge toelating accepteren wij deze mensen als Nederlanders en inwoners van 
onze gemeente. Daarom doen wij als gemeente ons best om deze mensen te verwelkomen en te 
huisvesten.

Draagvlak

U bent van mening dat er niet voldoende draagvlak is in Sneek-noord voor de opvang van 
vluchtelingen op de beoogde locatie. U bent een petitie gestart met een begeleidende brief in 
een ruim gebied rondom Harinxmaland. Hierin gaat u in op onveiligheid in uw wijk en 
waardedaling van woningen als vluchtelingen worden opgevangen in het nog onbebouwde gebied 
ten noorden van de Rondweg.

Uw vraag:
- Is er voldoende draagvlak onder de direct omwonenden en waarop baseert de gemeente zich 

dan?

Wij weten dat er tegenstand en zorg bestaat bij plannen voor een opvanglocatie voor 
vluchtelingen. Dat is een gegeven bij het nemen van een dergelijke moeilijke beslissing. Wij 
nemen zo’n beslissing nooit zonder aandacht te besteden aan zorgen van bewoners. Dat geldt 
ook voor de ontwikkeling en uitvoering nadat over de locatie is besloten. De keuze van de meest 
geschikte locatie vindt met name haar basis in de vele contacten met bewoners, de voordelen en 
aandachtspunten die mensen hebben aangedragen en de bevindingen van het stedenbouwkundig 
bureau dat het zoekgebied heeft onderzocht.

Wij hebben zonder meer begrip voor de zorgen van omwonenden en we besteden hier in de 
planvorming en na ingebruikname van een opvanglocatie continu aandacht aan. Uw woongenot in 
onze mooie stad moet niet lijden onder de komst van vluchtelingen of onder wat voor 
ontwikkeling ook. Dat is een belangrijk uitgangspunt als we werken aan de realisatie van opvang 
of aan andere ontwikkelingen in de stad.

Wij horen naast de signalen vanuit de werkgroep ‘Bezorgde bewoners van Sneek-noord’ ook juist 
veel positieve geluiden. Meerdere mensen uit Sneek-noord hebben ons actief (per brief, mail of 
telefonisch) benaderd en hebben aangegeven zich niet te kunnen vinden in de brief die u in de 
wijken hebt verspreid. Dit betreft ook de samenwerkingsverbanden van bewoners zoals 
Wijkplatform Noorderhoek en Wijkvereniging Noorderhoek. Het azc heeft de wijk veel goeds 
gebracht. Dat wordt ook op andere plekken in het land, na de komst van een 
vluchtelingenopvang, zo ervaren.
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Weer Sneek-noord

Uw vragen:
- Waarom is gekozen voor deze locatie?

- Welke andere locaties zijn onderzocht?

De afgelopen jaren ontvingen we vrijwel geen klachten uit de wijk rondom het azc. Ook politie 
heeft duidelijk aangegeven weinig overlast en criminaliteit te ervaren die te herleiden is tot 
bewoners van het azc. Toch waren we van mening dat, na een periode van tien jaar, de locatie 
in de Noorderhoek toe is aan een andere functie, bijvoorbeeld de bouw van woningen die hier 
eerder waren beoogd. Daarnaast voldoen de gebouwen en de wijze waarop vluchtelingen hier 
worden opgevangen niet aan het bieden van een leefbaar bestaan, zeker niet nu mensen hier 
door woningnood en achterstanden bij het IND voor langere tijd verblijven.

Dit heeft ertoe geleid dat we hebben besloten om aan de gemeenteraad voor te stellen om te 
kiezen voor een andere locatie dan de huidige plek van het azc. We wilden kiezen voor een plek 
die niet midden in een bestaande wijk ligt en toch dichtbij de voorzieningen van de stad is. Het 
grote gebied ten noorden van de Rondweg is de enige locatie die op dat moment - en nu nog 
steeds - aan die voorwaarden voldoet en waar stedelijke uitbreiding is gepland.

Bijkomend voordeel van deze plek is dat veel mensen in Sneek-noord vrijwilligerswerk doen op 
het azc en veel bewoners van het azc vrijwilligerswerk doen in de wijk. Er is een positieve 
onderlinge dynamiek ontstaan die met een verre verhuizing grotendeels verloren gaat.

- Waarom zijn bewoners niet betrokken bij de keuze voor een locatie in Sneek-Noord?

Wij hebben omwonenden direct in een brief geïnformeerd over de plannen om op zoek te gaan 
naar een geschikte locatie voor vluchtelingenopvang in dit gebied. We hebben daarin ook 
aangegeven dat de gemeenteraad gevraagd is hierover een besluit te nemen. Bedrijven en 
belangenverenigingen rondom het zoekgebied zijn daarnaast telefonisch door de wethouders 
benaderd.

Na het positieve besluit van de raad hebben we twee inloopmomenten in de wijk voor 
omwonenden georganiseerd en omwonenden (2800 adressen) hier tweemaal voor uitgenodigd.
De eerste had tot doel om omwonenden te informeren over de plannen en om zorgen en 
bezwaren te horen en mee te nemen in onze zoektocht. Bij de tweede was er inmiddels 
onderzoek gedaan door een stedenbouwkundig bureau en hebben we voordelen en 
aandachtspunten van twee plekken in het zoekgebied met omwonenden gedeeld en opgehaald. 
Tijdens beide inloopmomenten waren wethouders en de burgemeester, naast COA en 
Vluchtelingenwerk, aanwezig om hierover één op één met mensen in gesprek te gaan. Deze 
werkwijze vinden we juist heel waardevol. Het geeft mensen de mogelijkheid vrijuit te spreken, 
een eigen mening te uiten en vragen te stellen.

In deze fase was eveneens nog geen definitieve keuze gemaakt voor de locatie van de mogelijke 
vluchtelingenopvang. Wij hebben als college na het onderzoek en na de twee inloopmomenten 
een voorkeurslocatie voorgesteld aan de gemeenteraad. De raad beslist uiteindelijk en dat is 
steeds duidelijk in brieven, persberichten, op de website en tijdens de inloopmomenten 
gecommuniceerd.

Alle stappen die we hebben ondernomen om omwonenden en omliggende bedrijven te 
informeren en betrekken zijn ook overzichtelijk terug te vinden in de beantwoording van de 
schriftelijke vragen van GroenLinks en D66 van eind oktober 2023. Hierin is schematisch 
weergegeven wanneer welke stappen in het proces zijn ondernomen, zoals de verzending van 
brieven, de persmomenten en de meerdere momenten waarop wethouders persoonlijk contact 
hebben gehad met omliggende bedrijven en belangenverenigingen.

Het vervolgtraject, de uitwerking van een omgevingsplan voor de realisatie van de opvang, 
gebeurt eveneens niet zonder omwonenden te betrekken en te informeren. Er zullen gedurende 
dat proces meerdere inloopmomenten worden georganiseerd en er is ruimte voor zienswijzen en 
bezwaren.
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Overlast in de wijk I leefbaarheid

Uw vraag:
- Waarom wordt er niet gekozen voor een locatie dichterbij het centrum of het station?

U geeft in uw brief aan dat, door de opvang van vluchtelingen verder uit het centrum te 
plaatsen, de overlast in de wijken De Loten, Zwette en Noorderhoek I en II zal toenemen, omdat 
bewoners van de opvang door deze wijken naar de (binnen)stad zullen lopen of fietsen.

De politie ervaart in wijken rondom het huidige azc geen toegenomen criminaliteit of overlast 
doordat bewoners hier lopen of fietsen. Landelijke onderzoeken wijzen uit dat bewoners van 
azc’s gemiddeld genomen zelfs minder betrokken zijn bij delicten dan de Nederlandse bevolking.

Wij hopen dat dergelijke bevindingen van elders ook wat bezorgdheid weg kunnen nemen. Als 
we namelijk op uw vraag terugkomen: er is geen locatie midden in de stad van voldoende 
omvang beschikbaar voor de realisatie van een structurele vluchtelingenopvang. Het college 
vindt het daarnaast belangrijk dat er zoveel mogelijk binnenstedelijk wordt gebouwd om te 
voorzien in de grote vraag naar woningen in de stad. Mogelijkheden om in de stad te voorzien in 
woningen voor onze inwoners pakken wij zo veel mogelijk aan.

Uw vraag:
- Is er onderzocht wat de gevolgen zijn van deze locatie en bijbehorende verplaatsingen van 
vreemdelingen die niet goed op de hoogte zijn van verkeersregels?

Het COA besteedt aandacht aan de regels die gelden in Nederland en die mogelijk anders zijn 
dan waar bewoners van het azc bekend mee zijn. Dit is om de verkeersveiligheid van azc- 
bewoners en overige weggebruikers te waarborgen. Daarnaast wordt bij de ontwikkeling van de 
opvanglocatie gewerkt aan een verkeersveilige situatie.

Algemene orde en veiligheid

Uw vraag:
- Wij verzoeken burgemeester en wethouders een onderzoek te doen naar de gevolgen voor de 
openbare orde en veiligheid en de resultaten hiervan te delen met de omwonenden en de pers, 
wanneer mogen we dit verwachten?

Wij hebben op basis van ruimtelijk onderzoek en gesprekken met betrokkenen (onder meer 
bewoners, gemeentelijke vakspecialisten, politie en COA) een voorkeurslocatie voorgesteld aan 
de raad. Op deze voorkeurslocatie starten we een ruimtelijk traject om te komen tot een 
omgevingsplan voor de ontwikkeling van een opvanglocatie voor vluchtelingen. In dit traject 
worden alle aspecten, die met een dergelijke ontwikkeling te maken hebben, verder onderzocht. 
Dit betreft ook zaken als verkeersveiligheid en openbare orde en veiligheid.

Uw vraag:
- Wat is de zienswijze van politie Sneek over deze specifieke locatie?

Wij hebben voorafgaand aan het raadsvoorstel meermaals contact gehad met politie over de 
veiligheidssituatie rondom de opvang van vluchtelingen. Politie geeft aan dat in hun optiek de 
aanwezigheid van het azc geen noemenswaardige aantasting van de veiligheid in de wijk 
veroorzaakt. In geregeld contact tussen gemeente en politie, geeft politie aan dat zij de indruk 
heeft dat het ook rustig is rondom het huidige azc, uitgaande van meldingen, ervaringen en inzet 
in de wijk. Dit blijkt ook uit de periodieke gesprekken die op het azc plaatsvinden met 
wijkagent, handhaving, OOV, locatiedirecteur en omwonenden. Politie heeft een wijkagent 
beschikbaar gesteld, specifiek gericht op het azc.
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Veiligheid en veiligheidsbeleving

Uw vraag:
- Hoe kunnen gemeente en politie de veiligheid van omwonenden waarborgen?

Gemeente en politie zijn en blijven altijd met elkaar in contact om te zorgen voor een optimale 
veiligheid voor onze bewoners. Ook tijdens de ontwikkeling van (de plannen voor) een 
opvanglocatie voor vluchtelingen zijn we met politie en met COA in overleg. We zullen 
gedurende het proces duidelijkheid geven en omwonenden betrekken. De wijkagent voor het azc 
houdt scherp toezicht op ontwikkelingen die te maken hebben met de opvanglocatie voor 
vluchtelingen.

COA heeft diverse programma’s om azc-bewoners te verbinden met de omgeving, om ze richting 
werk te leiden en om in dagbesteding te voorzien. Daarbij vinden wij het belangrijk dat de 
doelgroep hoofdzakelijk bestaat uit kansrijke asielzoekers die uiteindelijk gekoppeld zullen 
worden aan een gemeente in de regio. Op deze manier is het verblijf in de opvang meer dan 
alleen maar wachten. Bewoners weten dat ze in deze regio zullen blijven en kunnen hun 
werkende en sociale leven in gang zetten. Dit zijn belangrijke aspecten bij het zorgen voor een 
prettige en veilige situatie.

Data die jaarlijks worden verzameld en geanalyseerd door het Wetenschappelijk Onderzoek- en 
Documentatiecentrum (WODC) wijzen geen afwijking uit in het aantal delicten dat gepleegd 
wordt door azc-bewoners ten opzichte van de Nederlandse bevolking. Met name mensen die 
gevlucht zijn vanuit levensbedreigende situaties (zoals een aanhoudende oorlog) zijn zelden bij 
delicten betrokken. Juist deze mensen willen wij als gemeente graag opvangen en zullen veruit 
het grootste deel uitmaken van de bewoners van de nieuwe vluchtelingenopvang. Dat vinden wij 
belangrijk voor uw veiligheid en veiligheidsbeleving.

Waardedaling

Uw vraag:
- Is er onderzocht wat de gevolgen zijn van de waardedalingen voor de omwonenden en de 
gemeentelijke inkomsten obv WOZ waardes?

Wij hebben een klein onderzoek gedaan naar de waardeontwikkeling in de wijk Noorderhoek 
sinds de komst van het huidige azc in vergelijking tot de rest van Sneek. We zien geen daling of 
achterblijvende groei in de Noorderhoek sinds de komst van het azc. De stijging van WOZ- 
waarden van woningen in de wijk Noorderhoek houdt sinds 2016 een gelijke ontwikkeling met de 
rest van Sneek. Ook in de twee jaren direct na de opening van het AZC in Noorderhoek was er 
geen verschil in waardeontwikkeling tussen Noorderhoek en de rest van Sneek.
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Waardeontwikkeling Noorderhoek tov Sneek

200Zo

Ĵ.8%

16%

14%

12%

10%

80Zo

6%

4%

2%

0%

2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023

Noorderhoek Rest van Sneek

Tabel woningwaardes
jaar Noorderhoek Rest van Sneek HeelSneek

2016 Beginwaarde Beginwaarde Beginwaarde
2017 40zé 30zé 40zé
2018 50zé 60zé 60zé
2019 70zé 80zé 80zé
2020 90zé 70zé 70zé
2021 70zé 80zé 80zé
2022 m m m
2023 1707o m m

Bron: Gemeente Súdwest-Fryslân, team Belastingen/WOZ

Landelijk is ook onderzocht of de komst van een azc invloed heeft gehad op de 
waardeontwikkeling van woningen in de omgeving. In onderzoeken van Universiteit van 
Amsterdam (2002), Nu.nl (2015) en Rijksuniversiteit Groningen (2017) is aangetoond dat een azc 
geen negatieve invloed heeft op de waardeontwikkeling van woningen in de omgeving. Een 
onderzoek van de Rijksuniversiteit Groningen uit 2019 laat zien dat er alleen een prijsdaling 
waarneembaar is bij azc’s die meer dan 500 asielzoekers huisvesten en in een dunbevolkt gebied 
liggen. De plannen voor de opvanglocatie in Sneek liggen én in stedelijk gebied én betreffen de 
opvang van minder dan 500 mensen.

Uw vraag:
- Wat is de visie voor de rest van de grond en heeft men onderzocht wat de gevolgen zijn voor 
de rest van de ontwikkelingen de ‘’aantrekkelijkheid’’ en de waarde van deze bouwgrond door 
het plaatsen van de opvang op deze locatie?

Gezien de informatie hierboven zien wij geen negatieve gevolgen voor de rest van de grond in 
het gebied. Voor de ontwikkeling van het hele gebied wordt momenteel een totaalvisie 
opgesteld. Hierbij worden omwonenden betrokken.

Uw vraag:
- Wat waren de oorspronkelijke plannen voor de grond?

Voor het gehele zoekgebied van 125 hectare, waarbinnen de opvanglocatie maximaal 2,5 hectare 
in beslag neemt, waren nog geen concrete plannen gemaakt. In het verleden is met de 
bestemming ‘uit te werken woonbestemming’ de mogelijkheid gecreëerd om hier in de toekomst 
eventueel woningen en gerelateerde functies te kunnen realiseren.
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Uw vraag:
- Er komt open vaarwater, waarom?
Er zijn plannen om de Zwette aan te sluiten op de Franekervaart. Dit is nodig om het gehele 
gebied Harinxmaland klimaatadaptief te ontwikkelen. De open verbinding zorgt voor snelle 
afwatering van regenwater op boezemniveau en past binnen de richtlijnen van het Rijk om water 
en bodem sturend en daarmee toekomstbestendig te ontwikkelen. Daarnaast zorgt de 
doorgetrokken vaart voor een doorgaande vaarroute boven Sneek voor recreatief gebruik.

Woningtekort

Uw vraag:
- Opvang hoeft niet in een nieuwbouwwoning maar kan op vele andere manieren. Waarom 
krijgen vreemdelingen voorkeur voor een (nieuwbouw) woning boven eigen inwoners?

Deze vraag is ons niet duidelijk. Voor Sneek is de woningbehoefte tot 2030 ca. 800 woningen. De 
huidige woningbouwprogrammering is aanzienlijk hoger, namelijk dat er tot en met 2030 in de 
stad Sneek 1200 woningen zullen worden gebouwd.

Naast de bouw van woningen worden ook andere projecten gerealiseerd, waaronder in dit geval 
een plek waar we mensen willen opvangen die gevlucht zijn vanwege oorlog of andere 
levensbedreigende situaties. De bedoeling is om vluchtelingen op een zodanige manier op te 
vangen dat het leefbaar is. Het is geen luxe, de opvang wordt zo gebouwd dat er tussen de 8 en 
10 mensen in één opvangwoning verblijven. Omdat asielzoekers in beginsel nog geen 
verblijfsvergunning hebben, hebben zij nog geen recht op een reguliere woning. Door de krappe 
woningmarkt verblijven er echter ook veel statushouders (dus nieuwe inwoners van Nederland) 
lang op azc’s.

Uw vraag:
- U zegt dat u ook bij gaat bouwen voor eigen inwoners maar niet voldoende om de wachtlijsten 
en het tekort daarmee op te lossen. Hoe gaat u aan de jeugd uitleggen dat er 
nieuwbouwwoningen worden gebouwd voor vreemdelingen terwijl men zelf geen woning kan 
krijgen?
Hiervoor verwijzen we naar de beantwoording van de vorige vraag. Daar kunnen we op aanvullen 
dat de gemeente zelf geen ontwikkelaar is van woningbouw. Dit wordt in Nederland overgelaten 
aan de markt. De gemeente treft wel voldoende mogelijkheden en voorzieningen om 
ruimschoots aan de woningbehoefte te kunnen voldoen.

Uw vraag:
- We hebben een woningtekort van 390.000 woningen, er moet hard bijgebouwd worden, het 
woningtekort loopt door de migratiestroom verder op. Luxe opvang in nieuwbouwwoningen zal 
een aanzuigende werking hebben. Waarom wordt juist deze kostbare bouwgrond in Sneek 
ingezet voor opvang ipv het woningtekort?
Hiervoor verwijzen we naar de antwoorden in voorgaande vragen.

Uw vraag:
- Waarom wordt er ipv nieuwbouwwoningen niet voor een ander soort opvang gekozen?
Het ministerie en het COA zoeken in heel Nederland locaties die voor langere tijd kunnen 
worden gebruikt voor opvang. Door aanhoudende oorlogen in diverse landen en woningtekorten 
in Nederland zijn de opvanglocaties overvol. De verwachting is niet dat die situatie op korte 
termijn zal veranderen. Tijdelijke opvang in bijvoorbeeld leegstaande scholen en 
kantoorgebouwen of zelfs in tentenkampen verhelpt op korte termijn de opvangcrisis die na het 
afschalen van de eerdere opvangcapaciteit is ontstaan. Het Rijk wil nu inzetten op duurzame 
oplossingen, zoals de beoogde opvang in Harinxmaland. De woningen die hier worden gebouwd, 
kunnen - bij een lagere opvangbehoefte of na beëindiging van het gebruik door COA - worden 
gebruikt voor de huisvesting van andere doelgroepen.
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Verkiezingen 

Uw vraag:
- We leven in een democratie! Hoe kan een gemeenteraad een dergelijk belangrijk besluit 
nemen wetende dat de bevolking net gestemd heeft en er nog een coalitie gevormd zal moeten 
worden?

De gemeenteraad vertegenwoordigt de stem van de kiezer in Súdwest-Fryslân. De raad vindt het 
belangrijk om opvang te bieden aan vluchtelingen, met name als deze gevlucht zijn uit landen 
waar oorlog woedt en waar men niet zeker is van zijn of haar leven en dat van de kinderen. Een 
nieuwe regeringscoalitie in Den Haag zal geen streep zetten door het opvangen van deze 
vluchtelingen. Opvang is ook in de toekomst noodzakelijk en wordt daarnaast, ook voor 
Nederland, vastgelegd in internationale wetgeving.

Uw vraag:
- Van waar deze haast? Waarom wordt het besluit niet uitgesteld voordat al deze vragen en 
onzekerheden behandeld zijn?
De overeenkomst tussen gemeente en COA voor het azc in de Noorderhoek eindigt per november 
2026. Ook na die tijd willen wij opvang blijven bieden aan vluchtelingen, zij het op kleinere 
schaal en in een andere vorm. Het proces om alles goed te organiseren, bewoners te betrekken, 
de raad te laten besluiten, inspraakmogelijkheden te bieden en uiteindelijk te kunnen bouwen 
heeft een lange doorlooptijd. We moeten behoorlijke vaart maken, maar er is geen sprake van 
haast. Alle stappen om te komen tot deze opvanglocatie worden zorgvuldig genomen zodat we 
de veiligheid en leefbaarheid van de omwonenden en van opgevangen vluchtelingen kunnen 
waarborgen.

Wij hopen dat de beantwoording van uw vragen u enige duidelijkheid geeft. Belangrijker nog is 
dat wij wellicht een deel van uw bezorgdheid over uw veiligheid en de waarde van uw woning 
kunnen wegnemen met de ervaringen die we hebben gedeeld in deze brief. Omdat we het 
belangrijk vinden open en transparant richting onze inwoners te zijn, delen we uw brief en deze 
beantwoording met omwonenden en met de gemeenteraad.

In de komende maanden zullen we tijdens het ruimtelijke proces aandacht besteden aan de 
punten die u in uw brief hebt benoemd en zullen we met omwonenden in contact blijven.

Het is essentieel dat, als er na 2026 gevluchte mensen in Harinxmaland worden opgevangen, zij 
zich welkom voelen in Sneek. Wij hopen dat een opvanglocatie zelfs toegevoegde waarde kan 
bieden voor de wijk, zoals veel mensen op diverse plekken in het land na de komst van een 
opvanglocatie ervaren. Daar hebben wij allen, samen met het COA, regie en 
verantwoordelijkheid in. Door constructief met elkaar in contact te blijven vergroten we de kans 
op een mooi resultaat.

Met vriendelijke groet,

het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Súdwest-Fryslân, 
burgemeester, gemeentesecretaris,

mr. drs. J.A. de Vries drs. E.K. Strijker
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